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Notulen  Bijeenkomst Centrale Cliëntenraad SP, 17 november 2016 (week 46) 

 
Aanwezig:  Frans Pijnappels, Peter Elfferich, Michel Tuin, Floris van Ravesteyn, Ger Kalkman, 

Ton Perdaems, Johan Baars, Ronald Liersen, Leonie Steenbrink 
(coach/ondersteuner), Lian Baardemans (coach/ ondersteuning), Aart Dekker, Miriam 
Wolff, Houssein El Armarnis, Manuel vd Straat, Marijn Padmos 

Afwezig: Jerry Bogarde, Hendrik-Jan Poort, Lilien Doelarie, Vilas Gonzalez, Dik Zwarts 
Voorzitter: Ger Kalkman   
Notulist: Lian Baardemans 

 
Vaststellen notulen 6 oktober en 20 oktober 2016 
De notulen zijn zonder wijzigingen vastgesteld.  
 
Forensische zorg niet behandelen als politieagenten 
VOG wel/ niet krijgen al je binnen de forensisch zorg zit en raadslid zijn 

 

Mededelingen 

 15 december is het jaarlijks etentje, Ton en Dik gaan niet mee 

 In het overleg met de bestuurder Arnold van Doorn en het dagelijks bestuur is mijndrive aan de 

orde geweest. De wens van de commissie was om zelf met Arnold en de projectleider in gesprek 

te gaan over de vragen die de commissie had en is nu door de bestuurder gepasseerd. 

Het dagelijks bestuur werd overvallen door de bestuurder en heeft gemeld dat ze niet helemaal 

op de hoogte waren van mijndrive /de vragen. Het dagelijks bestuur  zal Arnold in gesprek gaan 

over hoe men zaken wil bespreken. De conceptbrief mijndrive staat op de agenda. 

 Het DB is samen met de andere centrale cliëntenraden een lijst met functies binnen het 

hoofdkantoor langsgelopen. Te denken valt aan de functie zoals de arrangeur, afdeling 

communicatie en functies bij de afdeling financiën. Kernvraag was of dat als er sollicitaties zijn  de 

raad om verzwaard advies wil worden gevraagd. De lijst is nog niet af en men zal in december 

nogmaals bij elkaar komen. 

 Functies (begeleiders) op de locatie daar is het verzwaard advies van toepassing voor lokale 

raden.  

 24 november zullen Floris, Michel en Jan V aanschuiven bij de focusgroep bij de gemeente 

Rotterdam. Men wil advies van de raad op de onderwerpen  verwarde personen en wonen. 

 Stand van zaken raad van toezicht: de raad zal het advies van de voorzitter van de raad van 

toezicht overnemen om een bureau in te schakelen. Dit bureau kan mensen scouten om in raad 

van toezicht te komen. In de toekomst moeten raad van toezichtsleden een diploma halen. 

  

Project Westvest 

Projectleider Irene Kruidenier komt de raad bijpraten over de plannen in de gemeente Schiedam – 

project Westvest. De raad heeft een adviesaanvraag (te laat) ontvangen. 

Het project is een vervolgzorg op een sociaal pension. Het betreft een nieuwe doelgroep namelijk 

dak- en thuislozen. Dus men hoeft niet per se ook cliënt te zijn binnen de psychiatrie. Het project is 

een schakel tussen nachtopvang wat men biedt bij De Elementen voor dak- en thuislozen en een 

eigen woning. 

Pameijer wil dat cliënten al een beschikking hebben als men in project Westvest komt wonen. De 

beschikking wordt geregeld door De Elementen. Zij doen de aanvraag bij de gemeente Schiedam. 

Daarna, dus als de cliënt binnen is wil Pameijer op meer inzetten (hogere indicatie) bijv.   

dagbesteding. 

 Het betreft den doorstroomhuis zelfstandig wonen met 4 woonlagen met op elke verdieping een 

gemeenschappelijke keuken en gemeenschappelijke woonkamer en per verdieping 7 sobere 

kamers. Cliënten koken zelf en dragen zorgen voor eigen financiën. 
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 Het Pand is aan de kleine kant. De kamers zijn sober ingericht met kast en bed. Op de begane 

grond kunnen ouderen of mensen in een rolstoel wonen. Pameijer is eigenaar van het pand. 

 Er zijn 2 douches en 2 toiletten over het hele pand. 24 woningen totaal. 

 Iedereen krijgt een eigen kamersleutel en er is 1 sleutel per etage om op de eigen 

woonverdieping te komen  

 Het brandsysteem werkt en de leidingen zijn verandert om legionella te voorkomen 

 Pameijer levert  4 uur begeleiding per week per cliënt, dit vindt de gemeente Schiedam voldoende  

 Overdag is er iemand van Pameijer aanwezig + er is een slaapteam; samen zorgt dit voor 24 uur 

per dag aanwezigheid. 

 De winter komt eraan. Er zijn wachtlijsten voor De Elementen. De doorstroom naar project 

Westvest zou zorgen voor vermindering van de wachtlijst. Een van de doelen ook van de 

gemeente Schiedam. 

 Pameijer is steeds met woningbouwcoöperatie(s) in gesprek, zodat cliënten na project Westvest 

een huurwoning krijgen. Dit noemt men de doorstroom. Cliënten kunnen bij voorkeur naar een 

eigen woning maar ook doorstroom naar een BW is mogelijk. 

 In het pand mag er geen drugs of alcohol worden gebruikt, buiten het pand worden er afspraken 

gemaakt in overleg met de cliënt. 

 Er is geen camera toezicht 

 Aandachtpunten in de begeleiding zijn rekening houden met elkaar en niet voor overlast zorgen. 

 Schiedam werkt met plafond – dit betekent dat de gemeente niet werkt op verzoek van wat er 

nodig is, maar van te voren heeft bepaald hoeveel geld (quotum gesteld) men beschikbaar heeft 

voor GGZ zorg. 

 Mozaik wordt ingezet als er een beschikking nodig is voor BW-zorg.  Mozaïk zorgt voor een 

versnelde diagnose. 

 De raad vindt het belangrijk dat er tijdig met de gemeente afspraken op papier zijn over woningen 

beschikbaar stellen. Irene vertelt dat de gemeente vanaf aanmelding, regelmatig overlegt en 

evalueren met gemeenten en woningcoöperatie. Irene vertelt dat Pameijer ook vindt dat de 

gemeente verantwoordelijk is om het aanbieden van woningen na 1 jaar aan cliënten.  

 De raad geeft aan dat het erg belangrijk is dat deze afspraken op papier staan, voordat men start. 

Anders zal de gemeente wellicht Pameijer, straks na 1 jaar, verantwoordelijk houden dat de 

doorstroom niet lukt. Nu zijn er draaideurcliënten – cliënten komen steeds op straat. 

 Samenwerking met elementen en Elkerlyc:  er is regelmatig contact en dit gaat goed, men staat 

op 1 lijn. 

 Project Westvest komt nadat cliënten in zorg zijn geweest bij De Elementen. Men bekijkt bij De 

Elementen of iemand geschikt is voor project Westvest. Verder zijn er meerdere 

toetredingscommissies. Wat de raad opvalt is dat cliënten niet bij besprekingen in deze 

toetredingscommissies zijn.  

 

Besluit Raad aangaande advies project Westvest.  

 Brief wordt opgesteld met dagelijks bestuur. Marijn leest mee. 

 

MijnDrive 

De raad heeft het kort nog over MijnDrive. De conceptbrief kan eruit.  

 

Rondvraag  

Peter: het GO van 28 oktober is geweest. Het gaat goed.  

Michel: BW Tagoreplaats verplaatst het overleg naar de dinsdag zodat Michel erbij kan zijn. Men gaat 

uit eten van het medezeggenschapsbudget. Het gaat goed.  

Frans: Het GO zal voortaan eens in de 2 maanden plaats vinden.  

Ger: het gaat goed op de BW.  
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Ton: Sinterklaas is in Maassluis aangekomen. Ger gaat 5 december de traditionele Sinterklaassoep 

maken voor zo’n 30-35 personen en we vieren een leuke Sinterklaasavond.  

Johan: de tweede kop koffie is helaas niet gratis, anders moeten de andere prijzen ook omhoog. Ik zit 

in het GO met de BW’s.  

Floris: 28 november is een evaluatie van de buurtcirkel. De procedure van de RvT is dat er mbv een 

headhunter een geschikte kandidaat zal worden gezocht.  

Aart: volgende week is er GO. Er komen wat nieuwe jongere bewoners bij. 

Ronald: Arnold van Doorn en Linda Boot zijn langsgeweest. De medewerkers zijn op zoek naar een 

andere woonruimte omdat het niet aan de bouw eisen voldoet. De bewoners lijken goed te zijn 

betrokken. Woonbron moet nu ingaan op een conceptplan voor een verbouwing. Het is niet duidelijk 

of het nu rond is. Ik vraag na of de inspraak van de cliënten is meegenomen.  

Marijn: de bewoners hebben toestemming gekregen om elke avond koffieuurtje te houden zonder 

begeleiding. Er wordt zonder begeleiding weinig gebruik van gemaakt.  

Mirjam: er was burendag, we hebben geholpen.  

Alle raadsleden krijgen een agenda voor 2017 

 

 

 


